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BOMENBELEIDSPLAN 

VERVANG DE DRUIPLINDEN IN HET CENTRUM 

Uden, 8 februari 2018 

 

Geachte Commissieleden, 

Laat me me eerst even voorstellen: 

Ik ben Cor van der Heijden, wonend aan de Prior van Milstraat 137 te Uden. 

Samen met mijn vrouw ben ik eigenaar van Heven Group bv. En dat is de 

eigenaar van Markt 32 ( oftewel van de Evenementenzaal van Markant Uden 

en van Restaurant Cusco). En als zodanig belanghebbende. 

Ik spreek namens een aantal mede-eigenaren/exploitanten van horeca- en 

winkelpanden in het centrum, waaronder Markant Uden, Café Cravt, Bellair, 

Bistro De Baron, Café  De Preek, Hotel Bistro Verhoeven ,  ‘t Stulpke, Ons 

Cafeej, Café Meneer Prinssen, Café-Restaurant  SGT Pepper’s. 

Laat me heel duidelijk van de daken roepen, dat ik - en dus wij -  trots zijn op 

Uden. Dat we trots zijn op het groene imago van Uden. Dat we niet minder 

groen willen, nee zelfs meer. Zo ben ikzelf apetrots op de vier bomen, die U  in 

mijn tuin aantreft en die bij U voorkomen in het Bomenbeleidsplan. Daar zitten 

Gemeente en gebruiker voor honderd procent op één lijn.  

Maar de druiplinden in het centrum zijn ons een grote doorn in het oog. 

Want: 

De huidige linden zijn duur in onderhoud voor alle betrokkenen; 

 Voor de Gemeente omdat het jaarlijks snoeien een enorm tijdrovende 

klus is. En omdat het zo goed mogelijk voorkomen van het plakkende 

druipvuil minder en minder resultaat geeft en dus veel herhaald zou 

moeten worden. Onze duurzame wetgeving staat steeds minder toe. 

 Voor de eigenaren/exploitanten van de aanpalende panden met hun 

terrassen, straatmeubilair en fietsenstalling. Minstens 1 maal per jaar 

moeten de parasols, de overkappingen door hoogwaardige specialisten 

worden schoongemaakt. De wanden, de stoelen, tafels het meubilair kan 

soms een uur na een schoonmaakbeurt al weer plakken van dit smerige 

goedje. 
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 Voor de consument: onze gasten van Uden. Die wij allemaal zo warm 

welkom willen heten. Maar een lichte kleur kleding kan onherstelbare 

schade oplopen als je effen vergeet je fietszadel schoon te maken of als 

het druipspul blijft plakken aan beklede stoeltjes. Of als je met een witte 

trui in de zomer een uurtje niet onder de parasol hebt gezeten. We 

hebben allemaal onze mond vol van zorg voor onze bezoekers, onze 

gasten. Wie draagt hier dan de verantwoording? 

De huidige linden zijn het grootste deel van het jaar afschuwelijke staken. 

Bij het planten van deze bomen waren de vorige generaties voor mooie 

Lindenbomen. Die mochten toen nog een volle kruin dragen. Maar per 

decennium vroeg het verkeer en hoger liggende bebouwing het verder 

terugsnoeien van de kruinen. Tot er nu meer dan de helft van het jaar 

afschuwelijke staken overblijven, die niks meer met een boom te maken 

hebben. Als je nu in de herfst of winter door het centrum loopt is er niets 

over van het groene beeld van Uden. En het kan anders als je kijkt naar 

voorbeelden in Uden: de Pastoor Spieringsstraat en de weg naast het 

Stadskantoor. 

Nostalgie is hier achterhaald. 

Natuurlijk zijn bomen al meer dan honderd jaar een kenmerk van ons 

centrum. En dat moet ook zo blijven ! Maar als we het druipvuil met de 

huidige leefregels niet meer kunnen of willen bestrijden en als we de bomen 

moeten mishandelen door ze zo sterk terug te snoeien dan komt er een 

moment om voor een andere soort te kiezen. 

Wij, exploitanten willen meedenken. 

Wij willen zeker niet minder groen in het centrum. Zeker niet ! Maar dan 

een andere soort boom, die bijvoorbeeld geen overlast geeft door druipvuil. 

Wij bieden graag aan mee te denken bij de keuze. 

En de initiatiefnemers willen ook substantieel meedenken in de kosten van 

de vervanging. Wij zijn bereid om te proberen alle aanpalende eigenaren 

met zo’n bijdrage mee te krijgen. 
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Waarom NU? 

Omdat de Gemeente nu voor jaren een Bomenbeleidsplan gaat vaststellen. 

En er dus een juist moment is voor een discussie over deze vuile bomen. 

Maar zeker ook omdat de Gemeente in Mei 2018 begint met de 

herbestrating van Mark West. En er dus hier een unieke kans ligt tot start 

van de vervanging, die zich voor het geheel wel eens over vele jaren kan 

uitstrekken. 

Dus nogmaals : we zijn niet tegen ! Maar willen één onderdeel vervangen. 

We willen bepaald niet minder groen. 

We willen dat Udens Centrum het hele jaar door straalt ! 

 

 

Ik dank U hartelijk voor Uw aandacht. 

 

Ik ben graag bereid om vragen te beantwoorden als die niet te technisch 

gericht zijn. 

 

 

 

 


